
 
 

FINAL PRESS RELEASE 2025-11 

RADIO TITANIC INTERNATIONAL HAS DISCONTINUED 

TRANSMISSIONS FOREVER 
 
Liebe Radiofreunde. 
Das lange Warten für Euch hat hiermit ein Ende gefunden. Vielen Dank für Eure Geduld. Hier ist Eure wohlverdiente 
Antwort auf Euren Empfangsbericht und wir freuen uns sehr, Dir heute unsere allerletzte QSL-Karte und einige 
Informationen über unsere Stationsgeschichte zu senden. Übrigens haben wir für das finale Wochenende mehr als 100 
Empfangsberichte erhalten. Wir danken Dir für die Unterstützung für unser Radio-Projekt und sagen Auf Wiederhören. 
Ein Sprichwort sagt: wenn es am schönsten ist, dann soll man aufhören. Es hat uns sehr viel Spaß bereitet, nach 25 
Jahren Stille wieder auf Sendung zu gehen, aber nach insgesamt 50 Jahren der Aktivitäten muss nun Schluss sein, auch 
wenn viele von Euch sich eine Fortsetzung unserer Programme wünschen. Nein, es ist nun vorbei, "Germany's longest 
serving Free Radio Station" RADIO TITANIC INTERNATIONAL ist im Radioäther gesunken. 
Yours truly MARK BROWN for RTI 
 

Dear radiofriends. 
The long wait is finally over. Thank you so much for your patience. Here is your well-deserved reply to your reception 
report, and we are delighted to send you our very last QSL-card today, along with some information about our station's 
history. Incidentally, we received more than 100 reception reports for the final weekend. We thank you for your support of 
our radio project and say goodbye. As the saying goes, you should quit while you're ahead. It has been a great pleasure 
to go back on the air after 25 years of silence, but after a total of 50 years of activity, it's time to call it quits, even though 
many of you wish for our programs to continue. No, it's over now; "Germany's longest-serving Free Radio Station," 
RADIO TITANIC INTERNATIONAL, has sunk into the airwaves. 
Yours truly MARK BROWN for RTI 
 
The broadcast schedule for the shortwaveradio.de transmitters was as follows:
 
2025-08-23 – Saturday                2025-08-23 – Saturday                                  2025-08-24 – Sunday________ 
07.00-11.00 UTC                  18.00-00.00 UTC                 14.00-19.00 UTC 
6160 kHz    3975 + 6160 kHz parallel   6160 kHz 
 
The schedule for the relays by the N.A.P.R.S. (NORTH AMERICAN PIRATE RELAY SERVICE) was as follows:
 
2025-08-24 – Sunday                2025-08-24 – Sunday____ 
00.56-03.03 UTC                 12.43-13.43 UTC                        Thank you very much for this great support! 
6955 kHz USB    6955 kHz USB 
               


